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Algemeen  
 

Bestuur 
De Stichting Bewonersplatform Oud-Ambacht is officieel opgericht op 23 mei 2017. 
Maar voor dat tijdstip werden al vele activiteiten ontplooid. In vorige overzichten 
werden de activiteiten vanaf 2013 tot en met 2020 en de doelstellingen beschreven.  
Het bestuur bestaat m.i.v. 1 december uit drie personen: Kees Clement voorzitter, 
Hermine Koning, secretaris en Loek Snijders penningmeester. Marian Verver, 
algemeen bestuurslid trad per 1 december af. Medio 2021 zijn daarnaast drie 
adviseurs benoemd die zeer actief zijn in het Platform: Rick Mostert, Rianne Noorda 
en Suzanne Nout. Zij ontvangen alle mailwisselingen tussen het bestuur en kunnen 
desgewenst bestuursvergaderingen bijwonen. 
 

Corona 
Ook in 2021 gold voor het bewonersplatform dat door de beperkende maatregelen 
vanwege het coronavirus veel activiteiten op een laag pitje stonden. Vergaderingen 
van het Platform gingen wel door: op 11 maart, 20 mei, 30 september en 30 
november. Ook al was er m.u.v. 30 september steeds sprake van digitale 
vergaderingen, meestal was een vaste ploeg van 10 bewoners aangesloten. Het 
bestuur vergaderde op 31 maart en 27 mei. 
 

Contacten met gemeente 
In 2020 was de overall conclusie dat de communicatie met de gemeente niet goed 
verliep. In het afgelopen jaar is daar, zij het aarzelend, de nodige verbetering 
gekomen. Er is in het najaar afgesproken voortaan maandelijks een half uur te 
overleggen met de nieuwe gebiedsmanager die in het voorjaar is benoemd. 
Eind van het jaar is afgesproken in het vervolg te werken met een 
communicatiedocument waarin alle concrete actiepunten met de rollen van 
gemeente en platform en tijdstippen worden benoemd. Dit geeft vertrouwen op 
verbetering van de communicatie in de toekomst.  
 

Financieel verslag 
Op de website zijn de financiële gegevens over 2021 en 2022 gepubliceerd.  
De inkomsten van het Platform bestaan uit een restant van een subsidie die bij de 
start van het Platform van de gemeente is ontvangen en verder uit specifieke 
inkomsten die rechtstreeks samenhangen met de uitgaven (zoals bijvoorbeeld een 
bijdrage van het Fonds Schiedam Vlaardingen voor het realiseren van de schaak-en 
damtafel).  
De uitgaven zijn of specifiek voor b.v. het ontwikkelen van een logo, website etc. de 
aanschaf van een plantenkas, de kosten voor artiesten op een picknickconcert etc. 
Voor meer gedetailleerde gegevens, zie de website. 
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P.R. en communicatie 
 

Huisstijl, website & Facebook 
Begin 2021 is de nieuwe website en huisstijl geïntroduceerd met behulp van een 
grote flyeractie in de wijk. De nieuwe flyer met informatie 
over het bewonersplatform en de contactgegevens is huis 
aan huis verspreid.  
Het aantal leden van de facebookpagina is toegenomen van 
650 naar 887. De facebookpagina wordt gebruikt als online 
‘buurtprikbord’, waar men berichten plaatst over vermiste 
huisdieren, een verloren knuffel of verkeerd geadresseerde 
post. In februari werden we getrakteerd op een week flinke 
sneeuw, en daarna een week vorst waardoor er veel 
gesleed en geschaatst werd. Een ‘fotowedstrijd’ met de 
leukste winterse plaatjes uit de buurt leverde veel 
belangstelling op, en ook het uitreiken van de prijzen (een 
ijzerkoekjestaart) was een succes. Daarnaast neemt de 
activiteit op de pagina toe op momenten dat er iets speelt in 
de wijk, zoals koningsdag, Pasen en Halloween. De pagina is dan een platform 
waarop buurtbewoners elkaar vinden en samen (soms enkel online) dingen 
organiseren. Zo weten we, ondanks de beperkingen in het fysieke contact de 
afgelopen jaren, elkaar toch goed te vinden en krijgen leuke initiatieven makkelijk 
gevolg. 
De website geeft een meer informatief nieuwsaanbod en is een naslagwerk van 
nieuws uit en over de buurt, aangezien oudere berichten op Facebook uit het zicht 
verdwijnen. Dit is uiteraard minder interactief dan de Facebookpagina, maar biedt 
ruimte voor gerichte vragen en opmerkingen richting het Bewonersplatform via het 
contactformulier. Via de website is alles te vinden over de activiteiten en thema’s van 
het Bewonersplatform. Hier zijn ook de notulen van vergaderingen en andere officiële 
documenten terug te vinden. Per maand bezoeken gemiddeld 200 mensen de 
website waar naast de startpagina de Kunstwandeling en het project rondom de 
nieuwbouw bij Van der Kooij de trekpleisters zijn in de nieuwsberichten. 
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Inrichting van de buurt 

 

Woningbouw op het V.d. Kooij- terrein  
In het verslagjaar is de klankbordgroep waarin de plannen voor de bebouwing van 
de twee terreinen van de Van der Kooij-garage aan het Bordesplein en de 
Kethelweg worden besproken, drie keer bijeen geweest. De groep bestaat uit 
vertegenwoordigers van de gemeente, de projectontwikkelaar, een vijftal individuele 
bewoners en een vertegenwoordiger van het Platform. In de klankbordgroep worden 
zaken besproken als de inrichting van de openbare ruimte, verkeersafwikkeling, 
routing bouwverkeer, bereikbaarheid en veiligheid van de bouwlocaties, parkeren en 
planning. Bouwtechnische en ontwerpzaken komen daar in beginsel niet aan de 
orde. Alhoewel begin 2021 werd verwacht dat het ontwerp bestemmingsplan rond 
de zomer ter inzage zou worden gelegd, is inmiddels gebleken dat er sprake is van 
tenminste driekwart jaar vertraging. 
In de bijeenkomsten van de klankbordgroep is herhaaldelijk gesproken over het 
ontwerp, milieuvervuiling, parkeren en de procedures rond het vaststellen van het 
bestemmingsplan. De klankbordgroep constateert bij herhaling dat de communicatie 
tussendoor te wensen overlaat. In de laatste vergadering in december is 
afgesproken dat voortaan maandelijks informatie wordt gegeven. 
Voor nadere details: zie de website bewonersplatformoudambacht.nl waarop de 
verslagen van de bijeenkomsten zijn gepubliceerd. 
  

Parkeren en visie op de openbare ruimte 
In eerdere jaarverslagen is aangegeven dat het parkeren in Oud Ambacht een groot 
probleem is omdat er minder parkeerplaatsen zijn dan waar vraag naar is. Het 
gevolg is dat vooral  in de avonduren veel wordt geparkeerd op plekken waar dat 
niet is toegestaan met als gevolg een onveilige situatie onder meer omdat 
hulpdiensten er onvoldoende (snel) door kunnen. 
Theoretisch kan het aantal parkeerplaatsen op bepaalde plekken wel worden 
uitgebreid, maar dat gaat ten koste van andere aspecten zoals groenvoorzieningen, 
speelgelegenheden voor kinderen, ruimte voor langzaam verkeer (waaronder 
voetgangers), het aanzicht/uiterlijk/uitstraling van de buurt, tegengaan van 
verstening etc. Daarom is het nodig eerst te verkennen wat Ambacht voor buurt wil 
zijn en om te komen tot een visie op de openbare ruimte waarin in elk geval alle 
eerder genoemde aspecten een rol spelen. Daarnaast willen we zo veel mogelijk 
vooruit lopen op rioolvervanging. Het geheel moet leiden tot een 
toekomstbestendige visie op de openbare ruimte waarin ook rekening wordt 
gehouden met demografische ontwikkelingen, aanpak van hittestress en 
ontwikkelingen in mobiliteit (b.v. meer deel- en elektrische auto’s).Om het praktisch 
hanteerbaar te houden gaan we in de eerste helft van volgend jaar eerst in een pilot 
voor heel Oud-Ambacht in gesprek met een klein deel van Ambacht globaal gelegen 
tussen Asterstraat, Irisstraat, Knottebeltsingel en Rozenlaan. Het voortouw van de 
organisatie ligt bij de Gemeente die een bureau inhuurt dat het proces om te komen 
tot een gedragen visie-ontwikkeling zal begeleiden. 
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Hondenuitlaatroute  
Pogingen om met de gemeente weer eens om de tafel te zitten om de 
hondenuitlaatroute weer op te pakken vinden geen gehoor bij de gemeente. 

 
De buurtbezem  
Dit jaar is de Buurtbezem uiteraard weer actief geweest. Eenmaal in de maand komt 
de Buurtbezem in actie om in twee uurtjes het zwerfvuil op te ruimen. Sinds enige tijd 
op een vaste zaterdag, namelijk de tweede zaterdag van de maand. Hiervoor is 
gekozen zodat het voor deelnemers duidelijker is en omdat het de zaterdag is 
waarop meer Buurtbezems in Vlaardingen in actie komen. In veel wijken is er een 
Buurtbezem opgestart in navolging van die van Oud Ambacht. Het blijft nodig om een 
handje te helpen om onze wijk schoon te houden.  
Dit jaar stopten enkele deelnemers wegens een verhuizing of om persoonlijke reden. 
Er is aandacht gevraagd voor de Buurtbezem op Facebook en in de wijkkrant De 
Babber en dat heeft opgeleverd dat er nieuwe deelnemers zich hebben aangemeld. 
In 2022 zullen we opnieuw werven, want hoe meer handjes hoe schoner de wijk er 
bij ligt. 
 

Onderhoud Burgemeester de Bordesplein  
Een paar jaar geleden is het Plein herschapen tot een waar paradijsje, een prachtig 
ontmoetingspunt voor de buurt compleet met een heel leuk podium en een paar 
fraaie zitbanken. Toen zijn ook afspraken gemaakt over het onderhoud:   
* de gemeente zorgt ervoor dat het gras regelmatig wordt gemaaid om te voorkomen 
dat de hardnekkige woekerplant de Japanse duizendknoop binnen een paar jaar het 
hele pleintje zou hebben gekolonialiseerd; 
* de bewoners zorgen voor de rest van het onderhoud, halen het onkruid weg, 
snoeien de hagen, zorgen dat er voldoende water staat in de vogeldrinkbakken bij 
het mini-rotstuintje, geven de planten rond de Wilhelminalantaarn regelmatig water 
enz. Het plein heeft ook zo zijn functie, ontmoetingsplek voor bewoners, meer dan 
waargemaakt. Het plein wordt ook steeds meer gebruikt door mensen die gezellig 
even op één van de banken in de zon zitten en een praatje maken. Ook de kinderen 
uit de buurt hebben het Plein inmiddels ontdekt als een heerlijke speelplek.  
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Een veilige en leefbare buurt 
 

Overlast op plein Jan Lighthartschool  
Het vandalisme op en rond het plein van de basisschool Jan Ligthart is nog niet ten 
einde. Helaas zijn er in 2021 geen verdere stappen ondernomen om dit aan te 
pakken. De school en de gemeente zitten in een patstelling en wijzen naar elkaar, 
met als gevolg dat er niets gebeurt. Het schoolplein wordt niet opgeknapt en het 
geheel ziet er al 2 jaar verwaarloosd uit. In de eerste plaats teleurstellend voor de 
kinderen van de opvang en de schoolgaande kinderen, maar ook een trieste aanblik 
in de wijk. 
 

AED’s 
In 2021 is er door bewoners van de Sportlaan een succesvolle crowdfunding actie 
gehouden voor een AED in dat gedeelte van Oud Ambacht.  De groep is enthousiast 
en voortvarend te werk gegaan want al snel was het benodigde geld bij elkaar 
gesprokkeld. Al voor de zomer van 2021 is de AED geïnstalleerd bij de Bethelkerk 
aan de Burgemeester Verkadesingel.  
Dit goede voorbeeld verdient zeker navolging om die reden hebben we de aanpak en 
werkwijze  van de Sportlaangroep met hun instemming op onze website en op 
Facebook gedeeld. Hopelijk verdient dit mooie initiatief navolging! 
 
Adoptie Afval Aanbied Punten (AAP)  
In het vorig jaarverslag werd gemeld dat n.a.v. een verzoek van Irado  op 
verschillende plekken in Ambacht buurtbewoners een afvalplek hadden 
‘geadopteerd’. D.w.z. dat deze bewoners een sleutel hebben van de containers om 
problemen met vastzittend vuilnis op te lossen. Een enthousiaste bewoner uit de 
Bloemenbuurt heeft bij het AAP op het Bordesplein onder meer een stoffer en blik 
opgehangen. 
Het container adoptie plan van de gemeente loopt nu iets meer dan een jaar en alle 
container adoptanten hebben een enquête gekregen. Hierin werd naar de ervaring 
en inspanning gevraagd. Ook was de gemeente benieuwd hoe eventuele stappen 
genomen werden. De resultaten van de enquête zijn voor zo ver wij weten nog niet 
bekend, maar het Platform is ook zeer benieuwd naar de resultaten. Veel van de 
buurtbewoners, zo blijkt uit reacties in onze buurt, waren blij met inspanning en 
zegden toe ook te helpen met het netjes houden. Op deze manier kost het minder tijd 
en wordt het netjes houden door meerdere mensen gedaan. Het stoffer en blik wordt 
vaker ter hand genomen. Voor veel mensen voelt het een beetje gek om vuil van een 
ander op te ruimen maar aan de andere kant is iedereen blij met een schoon 
containerblok.  
Onze eerder genoemde enthousiaste bewoner die het AAP Bordesplein heeft 
geadopteerd wil bij “de gemeente” gaan informeren welke container blokken in de 
wijk nog niet geadopteerd zijn. Dan is er een mogelijkheid om via de BuurtWhatsApp 
groepen buurtbewoners te benaderen om een container te adopteren zodra de 
gemeente weer nieuwe container adoptanten wil hebben. Het zal van de evaluatie 
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afhangen of de gemeente dit project gaat verlengen en uitbreiden. Maar wat zouden 
we het een gemiste kans van de gemeente vinden als ze hier niet mee door gaan en 
uitbreiden. Ook voor het containerblok geldt: een klein beetje aandacht maakt alles 
mooier. 
 

Vliegtuiglawaai 
In 2020 en 2021 was het vliegtuiglawaai door corona veel minder dan in de jaren er 
voor. Desondanks hebben we wel de aandacht er voor gehouden. Bij twee 
raadsleden van GroenLinks en CU hebben we gewezen op het feit dat Vlaardingen 
in tegenstelling tot Schiedam formeel geen partij is in het overleg met de Commissie 
Regionaal Overleg (www.cro-rotterdam.nl/) Luchthaven Rotterdam. Zij gaan zich 
daar sterk voor maken. We hebben contact met John Witjes die voor Schiedam in 
het CRO deelneemt en een keer meegedaan met een digitaal overleg. Verder 
hielden we de aandacht op de website voor diverse mogelijkheden om overlast door 
vliegtuiglawaai te melden. Ten eerste met de Explane app (explane.org) maar ook 
met websites als vliegherrie.nl. CRO onderhoudt ook een website 
rtm.flighttracking.casper.aero waarmee het vliegverkeer kan worden bekeken en 
meldingen kunnen worden gedaan. 

  

http://www.cro-rotterdam.nl/
http://explane.org/
http://vliegherrie.nl/
https://rtm.flighttracking.casper.aero/


 

9 
 

Een actieve en betrokken buurt 
 

Ontsteken kaarsjes aan de kerstboom/ Wilhelminalantaarn  
Zoals al jaren gebruikelijk werden een aantal dagen voor de Kerst de kaarsjes aan 
de met lichtslingers in de vorm van een kerstboom versierde Wilhelminalantaarn op 
het Plein ontstoken. Ruim een week voor Kerstmis was er een gezellige ontmoeting 
van de buurt met een glaasje Glühwein, chocomel en lekkers. Uiteraard met 
inachtneming van de Coronaregels. 
 

Ouderen  
Begin 2021 was corona nog steeds een issue: lockdown en avondklok maakten 

het onmogelijk om bijeenkomsten te organiseren. Toch hebben we niet 

stilgezeten: in januari is er in navolging van een stadgenoot uit Holy een route 

ontwikkeld  langs een 30-tal beelden, muurschilderingen of – reliëfs in onze wijk. 

De gedachte was om zo één op één toch (buiten) een activiteit te organiseren 

voor onze groep. Het bleek een succes, ongeveer 15 buurtgenoten hebben deze 

tocht met één van ons gelopen. Voor velen (en ook voor ons) was de hoeveelheid 

kunstobjecten een aangename verrassing. De wandelingen in februari en maart, 

met een koffie- en theepauze op een aardig bankje, leverden fijne uurtjes op en 

mooie gesprekken. 

Het heeft lang geduurd voor we in 2021 weer een gezamenlijke activiteit konden 

organiseren. Wel hebben we geprobeerd de groep bij elkaar te houden door mails 

te sturen, met daarin ook het aanbod voor hulp en gezelschap. Daar is weinig 

gebruik van gemaakt. In de zomer hebben we twee maal een wandeling in de 

Broekpolder aangeboden en in het najaar een bezoek aan Masamuda, het 

archeologisch erf, eveneens in de Broekpolder. Helaas was de animo erg gering. 

Het lijkt of door alle contactbeperkingen door corona ook de fut en de 

saamhorigheid van de groep een beetje verdwenen is. 

Op het moment van dit schrijven (januari 2022) zitten we weer in een lockdown en 

maken we maar geen plannen voor de komende periode. 

We beraden ons over een mogelijke doorstart. 
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Diverse initiatieven in de buurt 
 
Alhoewel er door corona veel activiteiten niet mogelijk waren, is het fantastisch te 
merken dat er vanuit bewoners in de buurt ook in het tweede coronajaar nog steeds 
allerlei zeer waardevolle initiatieven worden ontwikkeld. 
Het (bestuur van het) Platform zelf hoeft daar vaak heel weinig aan te doen. Veelal is 
het Platform slechts faciliterend bijvoorbeeld naar de gemeente of naar financiers 
(fondsen willen soms bijdragen alleen verstrekken via een Stichting of Vereniging en 
dan komt het goed uit dat wij een formele Stichting zijn). 
Hieronder worden initiatieven genoemd waarbij het Platform direct of indirect was 
betrokken. 
 

Winters Ambacht 
Begin februari is het 2 weken koud in Nederland. De eerste dagen sneeuwt het fors 
en raakt de wijk bedekt onder een dikke laag sneeuw. Vanwege een lockdown zijn er 
veel mensen thuis en kunnen we buiten volop genieten van de sneeuwpret. De 
tweede week heeft het hard genoeg gevroren dat de sloten en zelfs de vaart dicht 
zijn, er kan 3 a 4 dagen goed geschaatst worden. Op de facebookpagina worden 
mooie foto’s gedeeld, de makers van de mooiste 5 worden verrast met een 
ijzerkoekjestaart. Een van de winnaars post online een beschrijving hoe je in koude 
dagen met een emmer water makkelijk een ‘icecandle’ kan maken. Dit bericht heeft 
veel gevolg; die week poppen er overal in de wijk mooie icecandles op! 
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Paashazen  
Dit jaar hadden de 2 paashazen een kleintje gekregen! In het 
paasweekend gingen ze gedrieën de wijk door om de buurtkinderen te 
verrassen.  
 

Speeltuin het Goudhaantje vernieuwd 
In maart/april is de grote speeltuin het Goudhaantje aan de 
Goudsesingel vernieuwd.  
 

Koningsdag  
Koningsdag 2021 saai? Niet in Oud-Ambacht! 
Ruim 100 voortuinen deden mee aan de 
voortuinenvrijmarkt. De wijk kleurde oranje; 
overal waren tuinen versierd, wapperden 
vlaggen en lagen de voortuinen vol spulletjes 
voor de voortuinenvrijmarkt. Zo kon iedereen die 
wilde een rondje maken door de buurt op zoek 
naar mooie spulletjes.  
 

Dam- en schaaktafels 
Een berichtje op facebook eind maart om 
enthousiasme te polsen voor een dam- en 
schaaktafel, dat was het begin. Enkele maanden 
later is het zover, de subsidie via Fonds Schiedam Vlaardingen is rond en de tafels 
worden geplaatst op het Bordesplein. Een officiële onthulling is nog even uitgesteld 
vanwege de lockdown, maar er wordt al goed gebruik van gemaakt door jong en oud! 
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Plantenbieb 
Na het succes van de boekenbieb, die nog steeds goed gebruikt wordt, is dit jaar in 
Ambacht ook een plantenbieb gestart. ‘The Green Mama’s’ (twee buurtbewoonsters) 
hebben met een bijdrage van Bewonersplatform Ambacht een plantenkas geplaatst 
naast de boekenbieb in het plantsoen op het Burg. de Bordesplein. Zij kweken zelf 
stekjes en plantjes en bieden die in de minikas aan. Het concept van de plantenbieb 
is hetzelfde als van de mini boeken bieb: je kan de plantjes ruilen, nemen en 
natuurlijk zelf plantjes aanbieden. Er wordt inmiddels veel gebruik van gemaakt. Er 
zijn meerdere plantenbiebs in Vlaardingen en via de Facebookpagina’s ‘Plantenbieb 
Vlaardingen’ en de ‘Bewoners Platform Ambacht’ kan je aangeven in welke bieb je 
plantjes hebt gezet. Wees er wel snel bij want de plantjes zijn populair. 
 

 
 

Plantjes met een doel 
Vanwege de corona maatregelen was er dit jaar geen toestemming van de 
Gemeente om op het Bordesplein een verkoop te houden. Wel mocht er vanuit de 
voortuin plantjes aangeboden worden. Gelukkig was er weer voldoende animo en 
zijn er weer veel plantjes verkocht voor het goede doel. De plantjes werden zoals elk 
jaar gekweekt door de cliënten van GGZ Delfland en de opbrengst is verdeeld over 
Bijengilde Ambrosius en zwerfhonden opvang ‘Friends for Life’.   
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Speelvoorziening Burgemeester Luijerinksingel 
In 2020 zijn een aantal actieve buurtbewoners uit de omgeving Sportlaan gestart met 
het verkennen van de mogelijkheden voor een speelvoorziening in de directe 
omgeving van de woningen. In 2021 is een ontwerp gemaakt voor een 
speelvoorziening op de groenstrook bij de Luijerinksingel. In overleg met de 
gemeente en een gespecialiseerd bureau (Speelplan) heeft de werkgroep onder 
andere een speelvoorziening ontworpen, bij alle bewoners van de Luijerinksingel een 
inventarisatie gedaan en een bewonersavond georganiseerd. Na een eerste digitale 
bewonersavond heeft er een tweede bewonersavond plaatsgevonden bij het Leger 
des Heils. Hier sloot ook wethouder Bart de Leede aan. Helaas heeft na veel wikken 
en wegen de gemeente besloten om het plan vanwege de weerstand uit de 
Luijerinksingel op dit moment niet uit te voeren. Wel deelt de gemeente de visie van 
de werkgroep dat een speelplek passend is binnen dit deel van de wijk en het nu aan 
voldoende veilige speelplekken voor de jonge kinderen in dit deel van de wijk 
ontbreekt 
 

Halloween 
Eind oktober was het weer zover en transformeerde de wijk in feestelijke 
griezeligheid. Ruim 60 huizen deden mee en versierden de voortuin als kerkhof, 
spookhuis of spinnenweb en door de wijk liepen groepjes mooi verklede en 
geschminkte kinderen. Wat een gezelligheid! 
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Werk in voorbereiding: vooruitblik 2022 
 

▪ Naar verwachting zal in de loop van dit jaar de bestemmingsplanprocedure 
voor de woningbouw op de terreinen van Van der Kooij zijn afgerond en kan 
(eindelijk) begonnen worden met de bouw. 

▪ Zowel bij de Jan Ligthartschool aan het Emaus als bij de basisschool Ambacht 
aan de Chrysantstraat zijn plannen in ontwikkeling om tot een grondige 
herinrichting van de speelpleinen voor de school te komen. Alhoewel vorig 
jaar al de verwachting werd uitgesproken dat de uitvoering daarvan 
daadwerkelijk ter hand zou worden genomen, is dat om verschillende redenen 
nog steeds niet gebeurd. Hopelijk gaat het dit jaar beter. 

▪ De bewoners van het gebied tussen de Dijk, Asterstraat, Rozenlaan en 
Anthony Knottenbeltsingel zijn door de gemeente en het Bewonersplatform 
uitgenodigd om in  de eerste helft van 2022 een buurtvisie te ontwikkelen. Een 
extern bureau zal hierbij faciliteren. 

▪ Zoals het er begin dit naar uitziet zullen de coronamaatregelen vergaand 
worden versoepeld wat de gelegenheid geeft om eindelijk weer de nodige 
activiteiten zoals een picknickconcert op het Bordesplein te ontwikkelen. 

 
 


